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Porządek posiedzenia Komisji Rozwoju … Nr 9/06 z dnia  20 
września 2006 r – godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Ocena realizacji budŜetu za I półrocze 2006 r. 
3. Informacja o umorzeniach i zwolnieniach od podatków.  
4. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 29 

września 2006 r 
5. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 

Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecn ości w posiedzeniu uczestniczy 5 spośród 7 osobowego 
składu Komisji, co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji.  

 
Radni nieobecni : Maria Drzazgowska, Jadwiga Fudala 

  
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 

 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński przedstawił 
porządek obrad i poddał głosowaniu 

 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia.  
 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński  poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 8/2006 z dnia  21 sierpnia  200 6 r 
  
  

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jedno głośnie przyjęła 
Protokół Nr 8/2006  bez uwag.  
 

 
 
Ad. 2.  Ocena realizacji budŜetu za I półrocze 2006 r. 

 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- odczytał Uchwałę Nr 226/IV/2006 składu orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 11 września 
2006 r w spr. opinii o przedłoŜonej przez Wójta Gminy Ustka 

informacji o przebiegu wykonania budŜetu za I półrocze 2006 r. 
 
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Komisji poddał 
pod głosowanie: 

 
 

- Informację o przebiegu wykonania budŜetu Gminy 
Ustka za I półrocze 2006 roku 
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Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła i   
zaopiniowała pozytywnie w/w  informację. 

 
 
Ad. 3. Informacja o umorzeniach i zwolnieniach od podatków  
 
 

Komisja wnosi o przedstawienie informacji o podanie  
kwot i nazwisk osób, którym umorzono podatki za 200 5 r 
i I półrocze 2006 r. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

 
 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
Ad. 4.      Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 

obrady Rady  
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- proj. uchwały w spr. w spr. uchylenia Uchwały Nr 
I/3/2002 Rady Gminy Ustka z dnia 27 lutego 2002 r w  spr. 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
ogólnego zagospodarowania przestrzennego  gminy 
Ustka na obszarze  działki Nr 220/3 połoŜonej w obrębie 
geodezyjnym Lędowo 

 
 
Obrady Komisji opuścił radny Piotr Czerwonka. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie    
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
- proj. uchwały w spr uchylenia Uchwały Nr VII/71/2003 
Rady Gminy Ustka z dnia 30 kwietnia 2003 r w spr. 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki Nr 
104/14 i części działki Nr 104/16 połoŜonej w obrębie 
geodezyjnym Machowinko.  
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 
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Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0  
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w spr uchylenia Uchwały Nr VIII/79/2003 
Rady Gminy Ustka z dnia 02 czerwca 2003 r w spr. 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
ogólnego zagospodarowania przestrzennego dla terenu  
działki Nr 62 połoŜonej w obrębie geodezyjnym Grabno. 

 
 
Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

   
- proj. uchwały w spr . uchylenia Uchwały Nr VIII/80/2003 
Rady Gminy Ustka z dnia 02 czerwca 1003 r w spr. 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu  ogólnego zagospodarowania przestrzennego 
miasta Ustka na obszarze działek o numerach: od 44/4 
do 44/62 połoŜonych w obrębie geodezyjnym Przewłoka. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchylenia Uchwały Nr XVI/149/2004 
Rady Gminy Ustka z dnia 30 kwietnia 2004 r w spr. 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ustka dla części terenu 
połoŜonego w obrębie geodezyjnym Przewłoka i Uchwały 
Nr XVI/150/2004 Rady Gminy Ustka z dnia 30 kwietnia  
2004 r w spr. przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla terenu działki Nr 199 i części działki Nr 200/1 
połoŜonej w obrębie geodezyjnym Przewłoka 

 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
- proj. uchwały w spr. zwolnienia od opłaty stałej 
niektórych wniosków o dokonanie wpisu do ewidencji 
działalności gospodarczej  

 
 

 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
- proj. uchwały  o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w 
budŜecie gminy 2006 r. 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 
  Małgorzata Mikołajczak - Paszczyk 

- poinformowała Komisję , iŜ na sesję zostanie przygotowany proj. 
uchwały w spr. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części działek Nr 453/3, 

453/4, 465/3 połoŜonych w obrębie geodezyjnym Machowino 

Leśnictwo oraz części działek Nr 106/3, 86, 85/1, 84/4 i 84/5 

połoŜonych w obrębie geodezyjnym Machowino w gminie Ustka 
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości powyŜsze. 
 

 
PARKI  WIATROWE  
 
 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- wnioskodawcą uchwały jest Wójt , a nie inwestor. W pierwszej 
kolejności była uchwała o przystąpieniu do planu w zakresie 

Parków Wiatrowych . Projekt takiej uchwały był przyjęty przez 

Radę by dać moŜliwości inwestorowi na podjęcie czynności . Całą 

procedurę wykonuje Urząd (wszystkie niezbędne uzgodnienia, 

materiały do przygotowania proj. uchwały ), a koszty finansowe 

pokrywa inwestor.  
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- kiedy przystępowaliśmy do planu to mówiono, Ŝe przystąpienie 

do opracowania planu jest na ryzyko wnioskodawcy – inwestora . 
Wtedy mówiłem czy jest sens przystępowania jeŜeli powstaną 

wątpliwości do realizacji.   
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Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- na sprawę naleŜy patrzeć w szerszym aspekcie. Do budŜetu gminy 

wpłynęłyby środki z podatków tj. 70 tyś zł rocznie od jednego 

wiatraka. KaŜdy radny i mieszkaniec zyskuje jeŜeli do budŜetu 

gminy wpłynie  2,5 mln zł rocznie z tytułu podatków,  a na co 

przeznaczyć te środki o tym zadecyduje Rada. Będzie moŜna 

budować drogi asfaltowe, ulice, a jak środków nie będzie to nie 

będzie realizacji zadań.  Rada dała przyzwolenie na przystąpienie 

do opracowania planu. Opracowanie to było na ryzyko inwestora  , 

a wolą Rady jest czy zatwierdzi ten plan. Zastanawialiśmy się czy 

inwestycja ta stwarza zagroŜenie zdrowiu i Ŝyciu mieszkańców. 

Dokonano opracowania , z którego wynika, Ŝe nie ma takich 
zagroŜeń. Wcześniej powstał błąd, Ŝe inwestor zaczął wypłacać 

ludziom pieniądze. Poprzedni inwestor obiecywał ludziom, Ŝe 

wszyscy dostaną wiatraki. Po sprawdzeniu przez projektanta planu 
okazało się, Ŝe nie wszyscy je otrzymają  poniewaŜ w 

MoŜdŜanowie moŜe być tylko 35 turbin wiatrowych, a nie 130. 

Nowy inwestor  stworzy miejsca pracy dla naszych ludzi . Najpierw 
trzeba dać zielone światło dla inwestora. Obecna Rada podjęła 

uchwałę o przystąpieniu do planu  i niech ta Rada będzie 

konsekwentna rozstrzygnąć te tematy czy projektant zrobił 

wszystko zgodnie z prawem, czy zachował procedurę, czy protesty 

zostały wszystkie rozpatrzone. Ponadto mieszkańcy mają 

moŜliwość odwołania się do NSA . Proszę o takie podejście do tego 

planu 
 

 
Prezes firmy CB. Windenergy Słupsk 
- po dokonaniu autoprezentacji poinformowała, iŜ projekt ten 

inwestor przejął po innej firmie, która naobiecywała ludziom 

bardzo wiele. Inwestor podjął decyzję na własne ryzyko wypłacając 

pieniądze ludziom , którzy mają te wiatraki zlokalizowane dając 

wiarę, Ŝe jest wiarygodnym inwestorem . Jako inwestor dajemy 

moŜliwość wpływu do budŜetu  gminy 2.5 % podatku od 

nieruchomości . Inwestor  zakupił teren w Słupskiej Specjalnej 

Strefie  Ekonomicznej na co jest Akt Notarialny . Do 
Przewodniczącego Rady  została złoŜona oferta na zatrudnienie. 

Efektem tego jest to, Ŝe juŜ ze 140 osobami przeprowadzono 

rozmowy kwalifikacyjne .  W Polce ukazuje się jedyna gazeta 

„Czysta Energia” traktująca nie tylko o energetyce wiatrowej , a   
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odnawialnych źródłach energii. Jest artykuł o naszym parku, który 

planujemy zrealizować. 
Przeglądałam wszystkie protesty dot. Parku w MoŜdŜanowie i 

złoŜyły je  osoby, które  nie posiadają ziemi.  
 
 
Członek Komisji Edward Sasko 
- nie wiem skąd się to wzięło, Ŝe ja jestem przeciw wiatrakom. Nie 
jestem przeciw wiatrakom . Zanim podejmie się kroki dla dobra 

wszystkich zorganizujmy spotkanie dla osób , które są przeciwne 

wiatrakom. Odbyło się spotkanie z osobami, które chcą mieć 

wiatraki to niech równieŜ będzie spotkanie z osobami, które ich nie 
chcą . 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- na jakiej podstawie wypłacono ludziom pieniądze nie mając 

pewności , Ŝe ci ludzie będą mieć na swoim polu postawiony 

wiatrak. Jaka była pomoc firmy dla Szkoły Podstawowej w 

Zaleskich 
 
Prezes firmy CB. Windenergy Słupsk 
- na podstawie umowy cywilno – prawnej, która została zawarta u 

Notariusza 
Inwestor przekazał 106 wyprawek dla uczniów.  
 
 
Projektant Planu 
- ten plan spełnia przepisy prawa i umoŜliwia realizację inwestycji 

zgodnie z przepisami prawa. W planie nie uchwalamy lokalizacji 
wiatraków na konkretnej działce. Są wyznaczone pewne tereny , na 

których określoną liczbę wiatraków o określonych parametrach  
moŜna zlokalizować . Ta uchwała otwiera drogę , by na tych 

terenach  wskazanych w planie miejscowym  projektować Park 

Wiatrowy. Plan miejscowy nie ustala spraw  własnościowych. 
Metrowa miara odległości wiatraków  nie jest miarą, którą moŜna 

ustalić w planie poniewaŜ to wynika z rzeczywistego poziomu 

hałasu jaki emituje wiatrak  i jak się ten hałas rozkłada.  Dlatego teŜ 

przyjęte dla wstępnego wyznaczenia terenu odległości od 

poszczególnej zabudowy  przyjęcie 350 m  w pewnych 

przypadkach przy wykresie hałasu zapewnia spełnienie normy. Nie  
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ma odległościowej normy . Dla wyznaczenia wstępnych terenów , 

na których moŜna lokalizować wiatraki przyjmuję od pojedynczej 

zabudowy siedliskowej 350 m do 500 m od zwartej zabudowy wsi. 
W spr. uwag mieszkańców do planu to wszystkie te uwagi zostały 

rozpatrzone. Tam , gdzie były decyzje o warunkach zabudowy 
naniosłem pewne poprawki. W m. Duninówko pojawiło się więcej 

terenów przeznaczonych  pod zabudowę mieszkaniową. W związku 

z tym ta strefa wokół tej  zabudowy się powiększyła. Wobec 

powyŜszego jeden z proponowanych wiatraków wypadł . 

Wszystkie te uwagi przez projektanta planu i Wójta  zostały 

uwzględnione. Natomiast jeśli uwaga mówiła, Ŝe ktoś się nie 

zgadza na wszystko, a nie mówiła o szczegółowym problemie to 

taka uwaga została odrzucona lub częściowo uwzględniona. 
 
 
Na obrady Komisji przybył radny Piotr Czerwonka. 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- protesty wszystkie się odrzuca bo nie mają uzasadnienia . 

Jesteśmy na etapie rozstrzygania protestów to nie moŜemy 

zatwierdzić tego planu Duninowo – Pęplino, który dot. między 

innymi Duninówka. Jak mamy podjąć uchwałę na etapie 

rozstrzygania protestów. 
 
 
Projektant Planu 
- dzisiaj Pan Wójt proponuje Komisji jak się  odnieść  do  

poszczególnych uwag 
 
 
Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy Ustka 
- na Komisji rozstrzyga się protesty czy są zasadne czy nie 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- na spotkaniu w Starostwie mówiono o niedogodnościach . Mam 

artykuł, Ŝe istnieje podejrzenie , Ŝe turbiny wiatrowe powodują 

powstawanie niesłyszalnych dźwięków fal o niskiej częstotliwości , 

nad którymi prowadzono badania w kwestii uŜycia ich jako broni 

wojennej . Nie tak dawno wszyscy protestowaliśmy przeciwko  
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radarom w Dębinie. Wówczas wojsko twierdziło, Ŝe radary nie 

mają Ŝadnego negatywnego skutku lecz radarów nie ma. NaleŜy 

wsłuchiwać się w argumenty ludzi. NaleŜy rozwaŜyć wszystkie za i 

przeciw i zrozumieć niepokoje ludzi. MoŜe naleŜałoby 

porozmawiać z tymi osobami co są przeciwne wiatrakom 
 
 
Prezes firmy CB. Windenergy Słupsk 
- w związku z tymi niepokojami ludzi dot. uwag o szkodliwości 

wiatraków, na zlecenie firmy zostało wykonane przez Instytut 

Energetyki Odnawialnej z Warszawy opracowanie – ekspertyza 
naukowa na temat wpływu elektrowni wiatrowych na zdrowie 

człowieka by rozwiać te uwagi.  Dzięki tej ekspertyzie mogą 

Państwo mieć gwarancję, Ŝe nie ma negatywnego wpływu tych 

elektrowni   na zdrowie człowieka.  
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- są konflikty, które są moŜe wyolbrzymione . Dojdźmy do jakiegoś 

rozwiązania, moŜe zorganizować spotkanie . Jesteśmy na takim 

etapie, Ŝe dzisiaj nie powinniśmy podjąć decyzji w zakresie tej 

uchwały. Czy w dokumentach są opracowania w innym języku niŜ 

polskim  
 
 
Projektant Planu 
- wszystkie wykonane opracowania – prace studialne były 

wyłoŜone do publicznego wglądu.  W j. niemieckim jest 

opracowanie  przykładowej turbiny ( załączony oryginalny  

prospekt w obcym języku) 
Na spotkaniu w Starostwie była spora grupa ekologów, którzy 

zabierali głos . Jedynym konkretnym argumentem na szkodliwość 

było to, Ŝe Pani Dyrektor ma stany lękowe jak wieje wiatr. 

Pokazano mapkę, na której Konserwator Zabytków połączył 

wszystkie Parki Wiatrowe i rzeczywiście ukazuje się ta skala 

zagadnienia Krainie w Kratę – czyli 120 wiatraków w Krainie w 
Kartę w Gminie Ustka i Gminie Słupsk. W pismach, protestach 
mowa jest taka, Ŝe jak moŜna na 10 km usytuować ok.  100 

wiatrowni. Z moich wyliczeń wynika, Ŝe na 100 ha  przypada  1 

wiatrak. 
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Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- 06-10 -2004 r , na Zebraniu Wiejskim  w MoŜdŜanowie wszyscy 

mieszkańcy uczestniczący w zebraniu  opowiedzieli się 

jednogłośnie za realizacją inwestycji . Nikt się nie wstrzymał i nikt 

nie był przeciw. Teraz z tych mieszkańców co byli za wiatrakami, 

13 osób złoŜyło protesty. UwaŜam, Ŝe do października naleŜy 

wypracować stanowisko. MoŜe naleŜy rozmawiać z tymi osobami, 
którzy są przeciwni. 
 
Prezes firmy CB. Windenergy Słupsk 
- dzisiejsza Komisja jest po to by rozpatrzyć uwagi przedłoŜone 

przez Wójta  , czy są zasadne czy nie. 
Jako całość jest przedłoŜony plan do uchwalenia i prawnie nie ma 

argumentów przeciwko temu planowi. Są argumenty poza planem, 

o których mówimy czyli o ludziach.  
W spr. spotkania z tymi osobami to myślę, Ŝe będzie to złe 

poniewaŜ sprawa zostanie odłoŜona na pewien czas . My 

porozmawiamy z ludźmi, a ktoś zarzuci, Ŝe po rozmowach 

zapłacono tym ludziom, a radni zagłosowali. Wówczas sytuacja 

będzie jeszcze gorsza. 
Komisja powinna rozpatrzeć kaŜdy protest i czy uwagi są 

rozpatrzone  zgodnie z prawem    czy nie .  
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- w związku z wątpliwościami, gdyŜ  po raz pierwszy spotkaliśmy 

się by kaŜdy protest  rozpatrywać indywidualnie  poniewaŜ zawsze 

było, Ŝe protesty odrzucano lub przyjmowano. Protesty wpłynęły 

do Wójta i Wójt je rozpatruje, a my otrzymujemy informację. Mam 

wątpliwości czy dzisiaj podjąć pozytywną opinię w zakresie 
przedłoŜonych proj. uchwał pod obrady Rady mając uzasadnione 

wątpliwości co do pewnych procedur. Czy nie naleŜałoby tych 

projektów uchwał wycofać z obrad Sesji i niech nowa Rada je 

podejmie. 
 
 
Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- jako Wójt przedkładam protesty Radzie . Czy na dzisiejszej 
Komisji nie naleŜałoby rozpatrzyć protesty  czy są zasadne czy nie.  
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Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- po raz pierwszy jesteśmy na takim etapie, Ŝe jako Rada 
rozpatrujemy protesty. Ile jest tych protestów 
 
 
Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- jest przedstawiona opinia Wójta w spr. uwag, a obowiązkiem 

Rady, a nie Wójta  jest rozpatrzenie tych protestów -   negatywnie 
czy pozytywnie.  
 
Projektant Planu 
- po wyłoŜeniu do publicznego wglądu planu  MoŜdŜanowo – 
Starkowo wpłynęło 44 uwag, a Duninowo -  Pęplino  87 uwag. 

Rozpatrujemy tylko te uwagi, które wpłynęły w terminie i zostały 

złoŜone na piśmie. DuŜa część uwag się powtarza, a są równieŜ 

uwagi, które zostały podpisane przez grupy mieszkańców.  
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- na tym etapie proponowałem oddalić proj. uchwał na następną 

kadencję 
 

 
Prezes firmy CB. Windenergy Słupsk 
- do 14 października inwestor oczekuje  konkretnej  decyzji czy 

Rada uchwali plan czy teŜ nie.  
 
 Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- przedstawił stanowisko dot. rozpatrzenia uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2 w m. MoŜdŜanowo – Starkowo 
oraz dla części terenów połoŜonych w m. Duninowo, Pęplino..  

 
Komisja roz patrzyła uwagi do miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Par ku 
Wiatrowego Nr 2 w miejscowościach MoŜdŜanowo – 
Starkowo   
Szczegółowe rozpatrzenie uwag do projektu planu: 
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� L.p. od Nr 1 do 4 – Komisja przychyliła się do 
rozstrzygnięć Wójta 

� L.p. od Nr 5 do 17 – Komisja opiniuje negatywnie 
rozstrzygnięcie Wójta i ma wątpliwości co do 
rozstrzygnięć Wójta 

� L.p. Nr 18 – Komisja nie zajęła stanowiska 
� L.p. od Nr 19 do 22 – Komisja opiniuje negatywnie 

rozstrzygnięcie Wójta i ma wątpliwości co do 
rozstrzygnięć Wójta 

� L.p. od Nr 23 do 26 – Komisja nie zajęła stanowiska 
� L.P. Nr 27 – Komisja nie zajęła stanowiska 
� L.p. Nr 28 – Komisja opiniuje negatywnie rozstrzygnięcie 

Wójta i ma wątpliwości co do rozstrzygnięć Wójta 
� L.p. Nr 29 – Komisja przychyla się do rozstrzygnięcia 

Wójta  
� L.p. Nr 30 – Komisja opiniuje negatywnie rozstrzygnięcie 

Wójta i ma wątpliwości co do rozstrzygnięć Wójta 
� L.p. Nr 31 – Komisja przychyla się do rozstrzygnięcia 

Wójta  
� L.p. od Nr 32 do 40 – Komisja opiniuje negatywnie 

rozstrzygnięcie Wójta i ma wątpliwości co do 
rozstrzygnięć Wójta 

� L.p. Nr 41 i 43 – Komisja przychyla się do rozstrzygnięć 
Wójta  

� L.p. Nr 42 – Komisja opiniuje negatywnie rozstrzygnięcie 
Wójta i ma wątpliwości co do rozstrzygnięć Wójta 

� L.p. Nr 44 – Komisja opiniuje negatywnie rozstrzygnięcie 
Wójta i ma wątpliwości co do rozstrzygnięć Wójta 

 
 
 

Przewodniczący Komisji ogłosił 10 min przerwę w obradach Komisji 
tj. od godz. 13 20 do godz. 13 30 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 

 
 

Po rozpatrzeniu w/w uwag Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie niŜej wymienione proj. uchwał: 
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- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Par ku 
Wiatrowego Nr 2 w miejscowościach MoŜdŜanowo – 
Starkowo w gminie Ustka  

 
   

 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  0 
Przeciw   -  5 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   
zaopiniowała negatywnie  w/w proj. uchwały.  
Projekt uchwały nie uzyskał wymaganej większości 
głosów. 
 
 
Obrady Komisji opuścił radny Piotr Czerwonka. 
 
 
Komisja rozpatrzyła uwagi do miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części terenów 
połoŜonych w okolicy m. Duninowo, Pęplino   
Szczegółowe rozpatrzenie uwag do projektu planu: 
 
� L.p.  od Nr 1 do  5 - Komisja przychyla się do 

rozstrzygnięć Wójta 
� L.p.  od Nr 6 do 11  – Komisja opiniuje negatywnie 

rozstrzygnięcie Wójta i ma wątpliwości co do 
rozstrzygnięć Wójta 

� L.p. Nr 12 – Komisja przychyla się do rozstrzygnięć 
Wójta  

� Komisja nie rozpatrywała dalszych uwag. 
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- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części terenów 
połoŜonych w okolicy miejscowości Duninowo, Pęplino 
w gminie Ustka  

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  0 
Przeciw   -  4 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   
zaopiniowała negatywnie w/w proj. uchwały. 
Projekt uchwały nie uzyskał wymaganej większości 
głosów. 
 
 

 
Ad. 5.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski.  
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism : 

 
1. Stowarzyszenie Producentów i Dziennikarzy 

Radiowych w spr. zakończenia V edycji kampanii 
„Zachowaj Trzeźwy Umysł” ogólnopolskiej akcji 
profilaktycznej pod patronatem Ministra Edukacji 
Narodowej i Ministra Sportu. 
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2. CB.Windenergy Słupsk Sp.z o. o.  w spr. apelu 
kandydatów na pracowników, którzy złoŜyli podania i z 
którymi zostały przeprowadzone rozmowy kwalifikacyjne  z 
prośbą o zatrudnienie w fabryce wiatraków na terenach 
których planowana jest inwestycja Słowińskiego Parku 
Elektrowni Wiatrowych 

 
3. Stowarzyszenie Produktów Markowych Turystyki 

Wiejskiej SŁUPIA skierowane do Pana Marszałka 
Województwa Pomorskiego w Gdańsku  dot. 
wznowienia postępowania w sprawach uzgodnienia 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 
dla elektrowni wiatrowych ze względu na to iŜ nie brali 
udziału w postępowaniu przy wydaniu uzgodnienia. 
 
 

Komisja jednogłośnie przy 4 głosach „za” desygnowała 
radnego Stanisława Piłata do składu Komisji doraźnej do 
opracowania zmian Statutu Gminy Ustka.  

 
 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  
o godz. 14 30  zamknął obrady Komisji. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

   
 
 
 
  Protokołowała                       Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz              BOGDAN śABIŃSKI 

 
 


